
 

 

 

Referat FAU-møte nr. 2 2024/2025 Østensjø 

skole 
 

Møtested:  Østensjø skole, personalrommet 

Dato:   Tirsdag 12. november 2024 

Tidspunkt:  Kl. 18.00 - 19.30 

Møteleder:  Eirik Nordby 

Referent:  Line Styczen 

 

 

Klasse Representant til stede Tilhører gruppe 

1A Lasse Fornes Digital veileder 

1B Kaja Lund  

1C Mari Foss-Skiftesvik Bangstad (vara)  

2A Marthe Aamodt Mikkelsen Trafikk 

2B Line Styczen  Digital veileder 

2C Maria Bjerk Digital veileder 

3A Anja K. Merlid AKS 

3B Benjamin Andre Carr Nettvett, mobbing og vold i nærerelasjoner 

3C Ann-Christin Oveland Nettvett, mobbing og vold i nærerelasjoner 

4A Randi Lunke Trafikk 

4B Kirsti Opsahl AKS 

4C Kristoffer Slettholm Nettvett, mobbing og vold i nærerelasjoner 

5A Linda Elisabeth Ommen Smedstad Trafikk 

5B Henrik Kittelsen Bøhler Trafikk 

5C Marie Furuholmen Raastad Nattravn 

6A Silje B. Holseth Nettvett, mobbing og vold i nærerelasjoner 

6B Solfrid Marie Midland Nattravn  

6C Eirik Nordby Digital veileder 

7A Espen Bertil Johansson Digital veileder  

7B -  

7C Leiv Peter Løvold Trafikk 

Saker: 

Sak 2-1 Godkjenning av innkalling 

Innkalling ble godkjent. 

 



 

 

 

 

Sak 2-2 Godkjenning av referat fra 15. oktober 2024.  

Referatet ble godkjent.  

Sak 2-3 Informasjon fra skolen – ingen informasjon fra skolen i dag.  

 

Sak 2-4 Arbeidsplan og arbeidsmåte FAU 2024/2025 
• FAU leder innleder om tidligere arbeid: 

o Informasjon om - og felles diskusjon rundt eksisterende grupper: 

▪ Trafikk 

• Følge opp hjertesonearbeidet og fullfører dette i samarbeid med 

skolen («Holdningsskapende plan» og «kart over hjertesone») 

• Sjekke status på skoleveier  

• Oppfordre til bruk av bymelding app for å melde fra om 

mangelfull snømåking   

• Videreutvikle gruppens årshjul 

• Adressere kjørende til skolen om å følge skilting ved droppsone og 

i Axel Brinchs vei 

• Sykkeldag 4.klasse? 

• Sykkelvett på skoleveien 

• Refleksaksjonen 

▪ Digital veileder 

• Følge opp resultatene fra undersøkelsen i fjor 

• Starte arbeidet med å utarbeide en felles veileder 

• Utarbeide et årshjul for arbeidet med den/revidering 

• Barnevakten – evt støtte fra FAU til foredrag i andre trinn? 

(Nåværende opplegg bookes av skolen og foregår i 4 trinn) 
▪ Nettvett, mobbing og vold i nære relasjoner (Stine Sofie stiftelsen) 

• FAU møte i januar 2025: Fatte vedtak om utgiftene til Stine Sofie 

Stiftelsen 

• Utarbeide årshjul for gruppen 

▪ AKS 

• Fortsette å ha dialog med AKS leder 

• Evaluering av endring av mattilbud 

• Utarbeide årshjul for gruppen 

▪ Nattravn 

• Se på ruta 

• Vurdere hyppighet (evt skalere ned med å først starte opp til 

vårparten og knytte nattravningen til festlige hendelser som natt til 

17. mai, 7.klasses skoleavslutninger ect). 

o Gruppene nevnt over fortsetter, samtidig som «Uteområde» legges til gruppen??? 

o Gruppene vil legge frem sine arbeid på møter utover våren 2025 

o Gruppene arbeider med sine tematikker mellom FAU møtene.  

o Eirik samler gruppene i e-post grupper 

 



 

 

 

Sak 2-5 Evaluering av refleksaksjonen   
• Tidspunkt: Det ble for lyst på morgenen i uke 44, som er uken etter at klokken ble stilt. 

Vurdere evt uke 43 som sammenfaller med refleksens dag, evt enda senere som uke 47? 

• Givende å stå sammen to og to 

• Givende og litt mer meningsfullt å kunne ha reflekser til å dele ut 

• Det ble donert nok reflekser slik at FAU ikke måtte gå til innkjøp av noen  

• Om informasjon utstedt til refleksvaktene i forkant: Endre fra at refleksvaktene kan hente 

refleksvest på kontoret på skolen til å benytte egen refleksvest ved vaktene, da noen 

opplevde at kontoret ikke var bemannet så tidlig på morgenen 

• Ikke bestemt vinner enda 

• Premie på 1000kr til klassekassen fra FAU til de to klassene som vinner 

• FAU stiller med en representant (Marthe) til å overrekke premien 

•  

Sak 2–3 Suppleringsvalg til Skolemiljøutvalget 
• Eksisterende representant: Elisabet Palerud (1C) 

• Ann-Christin Oveland (3C) velges inn i utvalget i dag. 

 

Sak 2–4 Henvendelse fra elevrådet 
- FAU stiller seg positive til at elevrådet kan søke FAU om økonomisk støtte til tiltak som 

kan fremme trivsel og skolemiljø 

 

Sak 2-5 Økonomi 
- En fullverdig oversikt kommer på møte i januar 2025 

- Diskuteres rundt mulighetene for ha tilskuddspotter til ulike formål som for eksempel en 

pott elevrådet kan søke fra og en pott til foredragsholdere som Stine Sofie Stiftelsen.  

-  

Eventuelt 
- Bruk av SPOND til internkommunikasjon i FAU 

o Vurdere behov til våren igjen 

- Når velge FAU representanter  

o I samarbeid med skolen følge opp at det gjøres valg av nye FAU representanter 

fra klassene på vårens foreldremøte, slik at første møte blir i september, så kan 

representantene for første trinn henge seg på fra oktober. 

 

 

 

Neste møte tirsdag 14. januar kl. 18.00.  


